

《单词百科:vicariously是什么意思?vicariously怎么发音?vicariously的解释和用法》

英语单词vicariously是什么意思?vicariously怎么读?vicariously怎么发音?简答网为您整理了vicariously的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



vicariously怎么读

vicariously的读音:[v 'ke r sl]

vicariously的意思

1、adv.代理地;间接感受到地;

vicariously的双语例句

1、By observation of one type and another I gathered experience vicariously.

通过种种观察我间接地获得了经验.

2、 It would be a privilege to partake vicariously of their emotions.

以共鸣的方式分享他们的感情也是一种特殊的荣幸.

3、 Sometimes such experiences may include communion with nature, during which we may experience your pleasure vicariously.

有时候,这类体验可能包括和大自然交融,在共鸣中体验你的快乐.

4、 Through author's description we can vicariously experience his exotic journey.

我们可以透过作者的描述好像亲身体验这个旅途.

5、 The ladies only vicariously involved were standing almost at attention as they waited.

那些与话题无关而只是代替别人听听的女士们,几乎都在肃立恭听.

6、 It attempts to recreate events so that the reader may vicariously share the experience.

记叙是对事件的一次再创造,使读者犹如身临其境.

7、 In view, a humble vaudevillian veteran cast vicariously as both victim and villain vicissitudes of fate.

一位谦虚的杂耍老手代苦难命运的受害者和加害者演出这个面孔.

8、 A company may be vicariously liable for an offence committed by its employee.

公司可能要为员工所犯罪行负责.

以上是简答网为您整理的vicariously怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/vicariously>